

**ZITTINGSVERSLAG GEMEENTERAAD
OPENBARE ZITTING VAN 28 AUGUSTUS 2023**

AANWEZIG:

Jan Thijs, algemeen directeur
Steven Coppens, voorzitter
Tim Vandenput, burgemeester
Joris Pijpen, Pieter Muyldermans en Joy Sergeys, schepenen
Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,
Julie Bollue, Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique
Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack,
Youri Vandervaeren en Eva De Bleeker, raadsleden

VERONTSCHULDIGD:

Marc Vanderlinden en Annelies Vanderlinden, schepenen
Jo Portois en Maarten Bresseleers, raadsleden

Vanaf punt O.P.3 vervoegt Julie Bollue, raadslid de zitting.

* * *

De voorzitter opent de openbare zitting

Steven Coppens opent de vergadering: "We hebben vorige week afscheid moeten nemen van een gewaardeerd lid van deze gemeenteraad Henri Vanderlinden. Ik denk dat iedereen weet, wat Henri betekend heeft voor deze gemeente."

Tim Vandenput neemt het woord: "Henri is vele jaren gemeenteraadslid en schepen geweest in onze gemeente. Op 15 augustus is hij plotseling overleden, wat kwam als een donderslag bij heldere hemel. Hij was in goede conditie en reed veel met de fiets. Ik heb vanwege de gemeente onze oprechte deelneming overgemaakt aan de familie. Het zijn dingen die gebeuren in het leven, we worden letterlijk bij onze geboorte in het leven geworpen maar ook soms plotseling weggerukt. Dat is de realiteit van het leven. We blijven onze gewezen schepen en gemeenteraadslid eren."

Patrick Demaerschalk vult aan: "Namens de CD&V fractie willen we ook ons medeleven betuigen. Henri was een gedreven ondernemer en voorzitters van de marmerbewerker. Hij was ook een gewaardeerd lid van het college en de gemeenteraad. Namens de fractie bedanken we Henri voor de geleverde diensten."

* * *

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag openbare zitting 26 juni 2023. Goedkeuring.

Steven Coppens licht toe: "Ik vraag de raad om de notulen en het zittingsverslag van de openbare zitting van 26 juni 2023 goed te keuren."

* * *

O.P.2 Interne zaken. Financiën. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 AGB Holar. Goedkeuring.

Steven Coppens: "Op vraag van de RvB AGB Holar van daarnet, vraag ik goedkeuring aan de GR voor het aangepaste meerjarenplan 2020-2025 van AGB Holar."

* * *

O.P.3 Interne zaken. Financiën. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025. Vaststelling deel gemeente. Besluit.

Tim Vandenput geeft toelichting bij het meerjarenplan: "Voor mij zijn er twee punten belangrijk.

Als eerste, op pagina 17-18 het schema M2. In 2025 hebben we een beschikbaar resultaat van 738.000 euro en een autofinancieringsmarge van 1,8 miljoen.

Ten tweede, gaan we naar pagina 74 en volgende waar ik de high lights wil toelichten. Anderhalf jaar geleden hebben we het meerjarenplan voorgesteld met hoge personeelsuitgaven als gevolg van de indexering en hoge energieprijzen. Met de prijzen die er vandaag zijn en de prognose die het Vlaams Energiebedrijf ons geeft, hebben we de cijfers voor 2023-2024-2025 kunnen afvlakken, waardoor er budgettaire ruimte vrijkwam om een aantal zaken uit te voeren. Die cijfers vindt u terug op pagina 75 bij de exploitatie uitgaven voor een bedrag van meer dan 2 miljoen euro.

Het eerste puntje: onderhoud en herstellingen van wegen en waterlopen. Dat zijn de fameuse wegenwerken die we in april al aangekondigd hebben.

Verder hebben we een aantal externen in dienst genomen, zoals bij de technische dienst. De bezoldigingen gaan 450.000 euro omhoog.

De uitgaven voor sociale dienst stijgen ook, meer mensen komen aankloppen bij het OCMW maar wij ontvangen hiervoor wel subsidies van de federale overheid voor.

De overige uitgaven zijn eerder van financiële aard. Vorig jaar hebben we een subsidie aanvraag ingediend om een brede eerstelijnspraktijk te installeren. Is eigenlijk een uitbreiding van de dokterspraktijk. Hiervoor hebben we een subsidie ontvangen van 250.000 euro, waarvan 54.000 euro voorzien is voor de beleidscoördinator en 196.000 euro voor het voorzien van infrastructuur (is momenteel lopende).

Wat de ontvangsten betreft gaan we een deel factureren aan Overijse: voor de asfalteringswerken voor de Raymond Lauwerstraat en Victor Marchandstraat.

Even de projecten toelichten, er is voor 1,5 miljoen wegenwerken ingepland:

- Guillaume Dekleermaekerstraat waar we ook een deel van de Watertorenstraat tot aan het kerkhof gaan aanpakken. Voorzien september-oktober voor plaatsen van een nieuwe top laag.
- Joseph Kumpstraat via het goedgekeurde lastenboek tijdens de vorige gemeenteraad
- ook de voorziene asfalteringswerken die reeds besproken werden tijdens de gemeenteraad van juni

Wat de mobiele camera's betreft : de mobiele camera's die we momenteel huren van Securitas gaan we vervangen door een vast systeem, zowel op de Koldamsite als de Mariënparking. Het is besproken met het jeugdhuis De Serre om daar een camera te plaatsen.

Ook de verdere afwerking van de sport- en jeugdsite is voorzien, we noemen dit de groene afwerking met een aantal grondwerken die moeten uitgevoerd worden.

Dan de post overige projecten sport, dat gaat over een subsidie van 400.000 euro aan Isca Hockey voor een nieuw sportinfrastructuur, waaronder een nieuw clubhuis met kleedkamers en douches. Zij hebben ons dit plan komen voorstellen. Er zal een gebruikersovereenkomst worden opgesteld. Wij vinden als bestuur dat we de clubs van Hoeilaart moeten ondersteunen. Het is niet omdat zij eigenaar zijn van het terrein en infrastructuur, dat wij als Hoeilaart geen verantwoordelijkheid hebben om een stukje mee te gaan investeren. "

Steven Coppens vermeldt dat we een aantal vragen ontvangen hebben van de heer Demaerschalk.

Vraag over vermindering personeelsbestand.

Tim Vandenput antwoordt: "Op de gemeenteraad van 24 april 2023 is dit al eens toegelicht toen de nieuwe personeelsformatie werd toegelicht. De totale personeelskost bedraagt vandaag 57 %. Onze financieel directeur heeft een benchmark uitgevoerd onder gelijkaardige lokale besturen. Daaruit blijkt dat Hoeilaart procentueel meer uitgeeft aan personeelskosten. Wij vinden het belangrijk te streven om dit terug naar om en bij 52% te brengen, zodanig dat je andere zaken kan uitvoeren zoals investeren en werkingskosten. Dat is eigenlijk de visie die erachter zit. Hoe gaan we dit realiseren? Door bijvoorbeeld mensen die op pensioen gaan, niet te vervangen, zelfde voor mensen die zelf ontslag nemen."

Vraag over veilige weginfrastructuur in verband met de schrapping van 80.000 euro in projecten voor de zwakke weggebruiker.

Pieter Muydermans antwoordt: "De laatste jaren hebben we tijdens deze legislatuur een aantal projecten voor de zwakke weggebruiker concreet gemaakt. Het budget is gewoon verschoven naar andere budgetposten."

Youri Vandervaeren stelt volgende vraag: "Hoe zit het met het budget voor de sport- en jeugdsite De Koldam? Is er een meerkost?"

Tim Vandenput antwoordt: "We zitten al lang boven budget. Dit is te wijten aan de aanpassing van de voetbalvelden van ERCH, plaatsen van de kantine in het midden, afvoeren van vervuilde grond aan de kant van de Kapelstraat, saneringsbijdrage.

Er zijn meerwerken die gevraagd zijn door de clubs:

- aanleg padelvelden

- overdekking van de petanquebanen voor een bedrag van 68.000 euro

Tussen 2016 en nu zijn er onvoorziene zaken bijgekomen, extra's die zowel door de clubs als door ons gevraagd zijn. De turnhal van 1 miljoen euro en infrastructuur van 300.000 euro was oorspronkelijk niet voorzien. Wij hopen dat alle huidige en toekomstige sportbeoefenaars kunnen genieten van alle infrastructuur en wij vinden dit een goed geïnvesteerd budget van om en bij 10 miljoen euro."

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "De investering van 400.000 euro aan ISCA Hockey. Is dit besproken binnen de sportraad? Is een zware investering op privé grond."

Tim Vandenput antwoordt: "Alles begint bij een vraag van een club die wil vooruit gaan. Na grondig onderzoek zijn wij akkoord gegaan met dit investeringsproject. Als het dossier in een verdere fase komt, kan er advies gevraagd worden aan de raden. Er moet ook nog een bouwdoossier samengesteld worden. Het is toch niet omdat wij als bestuur vinden dat er 400.000 euro moet ingeschreven worden, dat wij dat eerst moeten gaan vragen aan een adviesraad? Een adviesraad gaat over iets inhoudelijk en niet het financiële.

De basis is dat voor ons elk kind gelijk is in de gemeente. Als een kind een sport beoefent op gemeentelijke infrastructuur op privé grond of gemeentelijke grond, is dit voor ons van geen belang. Hetzelfde is zo ook gebeurd voor de aankoop van speelterreinen voor de scholen."

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Gaaf er vanuit de gemeente geen afbetalingsplan of lening voorzien worden? Het is een gezonde filosofie dat de club ook participeert."

Tim Vandenput antwoordt: "Het onderzoek is uitgevoerd. Dit project leunt dicht bij de 1 miljoen euro. Wij betalen daarvan de infrastructuur om aan sportbeleving te doen. Naast die 400.000 euro voor infrastructuur vroegen ze ons ook een lening, maar daar zijn we niet mee ingestapt omdat wij vonden dat zij kapitaalkrchtig genoeg waren. Wij investeren niet in de kantine en horeca."

Steven Coppens licht toe dat de heer Demaerschalk meer technische vragen had in verband met de posten van de wegeniswerken. De posten "benodigdheden en prestatie derden voor onderhoudswerken" en "onderhoud en herstellingen van wegenwerken" van

137.000 euro naar 1.270.000 euro. Tijdens de vorige gemeenteraad had de fractie CD&V al laten verstaan hiermee akkoord te gaan. Daarom wordt er stemming gevraagd in twee delen.

* * *

O.P.4 Interne zaken. Financiën. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025. Goedkeuring deel OCMW en definitieve vaststelling.

Steven Coppens: "Zojuist werd het deel OCMW van het aangepaste meerjarenplan 2020- 2025 door de RMW vastgesteld.

Vraag naar goedkeuring door de GR van het deel OCMW van het aangepaste meerjarenplan 2020-2025."

* * *

O.P.5 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Aansluiting Vastgoedinformatieplatform. Besluit.

Steven Coppens licht toe: " De notarissen en vastgoedmakelaars kunnen informatie over onroerende goederen bij de gemeente aanvragen.

Het Vastgoedinformatieplatform is een elektronisch informatiesysteem voor de ontsluiting, samenvoeging en veilige gegevensdeling van vastgoedinformatie en vastgoeddossiers tussen - in eerste instantie - notarissen en vastgoedmakelaars. De gemeente Hoeilaart wenst aan te sluiten op het Vastgoedinformatieplatform en de kost voor het verzamelen van vastgoedinformatie en het ontsluiten van vastgoeddossiers te verhalen op de aanvrager.

De nieuwe retributie en de nieuwe berekeningswijze zal opgenomen worden in het nieuwe belastingsreglement."

* * *

O.P.6 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Retributie op het afleveren van vastgoedinformatie via het Vastgoedinformatieplatform voor het jaar 2023. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "Zoals in vorig punt besproken, sluit Gemeente Hoeilaart aan bij het Vastgoedinformatieplatform. Graag uw goedkeuring voor voorliggende retributie voor het jaar 2023, conform de artikels zoals omschreven."

Tim Vandenput vult aan: "Het is een verplichting om toe te treden. We hebben geen keuze. Als we niet toetreden kunnen notarissen geen vastgoedinformatie vragen via elektronische weg. Dan kunnen we onze digitale verplichting niet meer nakomen. Wat het retributiereglement betreft, is onze dienst omgeving gaan benchmarken bij de omliggende gemeenten en dit is het resultaat van de vergelijking en bevraging."

* * *

O.P.7 Afdeling Ruimte. Mobiliteit. De Lijn. Vaststelling tussenkomst Buzzy Pazz schooljaar 2023-2024. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "Graag uw goedkeuring voor de verder zetting van de overeenkomst Buzzy Pazz voor het schooljaar 2023-2024."

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Naar aanleiding van de aanpassing van De Lijn vanaf 1 september, is er een impact op de lijnen van Hoeilaart. Worden er lijnen afgeschaft?"

Pieter Muyldermans antwoordt: "Vanaf 1 september zijn de aanpassingen puur organisatorisch voor De Lijn. Ik heb geen weet op dit moment van afschaffing van lijnen in Hoeilaart."

* * *

O.P.8 Afdeling Vrije Tijd. Sport. Aanpassing prijsafspraken gebruikersovereenkomst ERCH. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "Vorige GR van 26 juni 2023 werd het verbruiksreglement met de tennis goedgekeurd. Intussen zijn ook de besprekingen met de voetbal afgerond en vragen we goedkeuring voor de gebruiksovereenkomst met ERCH."

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Ik zie opnieuw geen advies van de sportraad. Ook naar de kost van energie stel ik me vragen. Het is een nieuw gebouw maar niet budgetneutraal. Eventueel bekijken om nieuwe investeringen te doen, door het plaatsen van zonnepanelen."

Joy Sergeys antwoordt: "Wat uw eerste vraag betreft, is er geen advies omdat het gaat over financiële aspecten in de gebruikersovereenkomst. Dan is het niet relevant om hiervoor advies te vragen. Wat het tweede deel van uw vraag betreft, zijn we samen met Druifkracht aan het bekijken om overal alles meer energieneutraal te maken. Hiervoor is Druifkracht een nieuwe analyse aan het maken."

Tim Vandenput vult aan: "Wat de zonnepanelen betreft zijn we samen met Druifkracht bezig om zoveel mogelijk zonnepanelen op onze sites te leggen. Nu met de nieuwe techniek en de digitale meters zou je tussen de sites energie kunnen uitwisselen."

* * *

O.P.9 Afdeling Vrije Tijd. Goedkeuring jaarverslag en jaarrekening Vrijetijdsregio Druivenstreek 2022. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "Conform de statuten van de Vrijetijdsregio Druivenstreek moet de jaarrekening, het verslag van de accountant en het jaarverslag ter goedkeuring voorgelegd worden aan de gemeenteraad. De betreffende stukken zijn in bijlage terug te vinden. Graag uw goedkeuring."

* * *

O.P.10 Interne zaken. Financiën. Verkoop Sportecho. Goedkeuring bod. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "Er is één bod uitgebracht gedurende de vastgestelde biedingsperiode. Na evaluatie van het ontvangen bod is gebleken dat Katrien Lanckman en Dominique Vander Linden het bod hebben uitgebracht voor het gebouw. Het bod van 400.000 euro voldoet aan de gestelde financiële en andere voorwaarden. Graag uw goedkeuring en bevestiging van de machtiging van de burgemeester en algemeen directeur om namens de gemeente de verkooptransactie af te ronden en de verkoopakte te ondertekenen."

Tim Vandenput vult aan: "De transactie is al getekend. Dat is een gevolg van de wetgeving op openbare verkoop, waarbij binnen bepaalde termijnen moet gehandeld

worden. Deze termijnen waren te kort om een GR te organiseren. Op 9 augustus 2023 heeft de ondertekening plaatsgevonden door mezelf en de algemeen directeur. Binnen de 6 weken moet het bedrag gestort worden aan de notaris, die het zal doorstorten aan de gemeente.

Het bestuur is tevreden met de nieuwe/huidige eigenaars/uitbaters en hopen dat ze nog vele jaren de Hoeilanders drankjes kunnen aanbieden."

Eva De Bleeker stelt volgende vraag: "In het agendapunt bij financieel advies staat ontvangt krediet 350.000 euro. We ontvangen toch een bedrag van 400.000 euro?"

Tim Vandenput antwoordt: "Dat was het bedrag in het schattingsverslag. We moesten dit minimaal ontvangen, maar we ontvangen 50.000 euro meer."

Timothy Rowies stelt volgende vraag: "Moest dit niet als een kennisname naar de GR gebracht worden? Omdat het al reeds ondertekend was?"

Tim Vandenput legt uit: "Wanneer we de verkoop naar de gemeenteraad gebracht hebben, is er in dat agendapunt niet specifiek vermeld dat het college van schepenen en burgemeester dit verder zou afhandelen. De procedure bij een openbare verkoop is dat het 10 dagen na de laatste bieding/verkoop ondertekend moest worden, maar op zo een korte termijn kunnen we geen gemeenteraad bijeenroepen. Om juridisch 100 % correct te zijn moest dit als besluit naar de gemeenteraad gebracht worden."

Jan Thijs vult aan. "We hebben ook advies ingewonnen bij ABB. Doordat voor de openbare verkoop de goedkeuring gekomen is via de gemeenteraad, werd impliciet ook de goedkeuring gegeven om via de procedure openbare verkoop te handelen. Aangezien we geen gemeenteraad tijdig konden bijeenroepen, heeft de ondertekening plaatsgevonden op basis van een collegebeslissing. Ook al is het niet strikt noodzakelijk, heeft ABB ons het advies gegeven om het ook op de gemeenteraad te brengen en zo 100% wettelijk in orde te zijn."

* * *

O.P.11 Interne zaken. Secretariaat. Zefier. Agenda en vaststelling mandaat afgevaardigde en plaatsvervanger voor de buitengewone algemene vergadering 19 december 2023. Goedkeuring. Besluit.

Steven Coppens licht toe: "De gemeenteraad bevestigt tijdige ontvangst van agenda en stukken en neemt kennis van de agenda voor de BAV van Zefier.

Graag goedkeuring voor de statutenwijziging zoals voorgelegd, alsook voor de benoeming als afgevaardigde van de heer Philippe Rossie, secretaris van Zefier, iedere advocaat of medewerker van het advocatenkantoor Stibbe en iedere medewerker van het notariskantoor Berquin, conform de voorwaarden van voorliggend besluit.

Graag uw akkoord voor de opdracht aan de afgevaardigde om op de buitengewone algemene vergadering van Zefier alle punten van de agenda goed te keuren, alsook om alle overige handelingen en/of transacties te stellen die nodig zijn of nuttig kunnen zijn in het kader van de voorgenomen buitengewone algemene vergadering."

* * *

O.P.12 Interne zaken. Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname.

Steven Coppens: "De raad neemt kennis van de stand van zaken voor wat betreft het debiteurenbeheer voor het tweede kwartaal van het jaar 2023."

* * *

O.P.13Interne zaken. Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname.

Steven Coppens: "De raad neemt kennis van de evolutie van de budgetten van het bestuur voor het tweede kwartaal van het jaar 2023."

* * *

Vragen en antwoorden.

1. Vraag 1:

Youri Vandervaeren stelt volgende vraag: "In de actuele situatie doven de lichten tussen middernacht en 6 uur. Er is een vraag van Bpost gekomen om de lichten te doven tot 5 uur 's morgens zodat de werknemers in alle veiligheid hun werk kunnen uitvoeren. Wat is de visie van het bestuur?"

Tim Vandenput antwoordt: "Het is ook een kostenbesparingsmiddel geweest. Schepen Muyldermans heeft de cijfers opgevraagd aan de administratie. Wat is de impact zowel financieel als qua verbruik. Het college heeft ook de vraag ontvangen van Bpost. We wachten op de cijfers zodat we een beslissing kunnen nemen op basis van cijfers. We moeten wel op onze hoede zijn, omdat er meerdere vragen kunnen binnenkomen bijvoorbeeld licht aanlaten tot 1 uur om met de fiets veilig naar huis te kunnen rijden na fuif,... We zullen de vraag van Bpost later schriftelijk beantwoorden."

Pieter Muyldermans vult aan: "We hebben een overleg gehad met politie en brandweer. Tijdens het druivenfestival van zondag op maandag zullen alle lichten laten branden in de omgeving van het centrum om iedereen veilig naar huis te laten gaan."

2. Vraag 2:

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "In verband met de wijk Sloesveld en de Felix Sohiestraat staan er veel huizen en appartementen van de Gewestelijke Huisvestingmaatschappij leeg en dit sinds geruime tijd. Wat gaat daarmee gebeuren? Is de reden misschien omdat de woonmaatschappijen aan het fusioneren zijn? Kan de vraag gesteld worden aan de gewestelijke huisvestingsmaatschappij?"

Tim Vandenput antwoordt: "We zijn ook ingelicht geweest door de bewoners van Sloesveld. Ik ben ook op de hoogte gebracht van de leegstaand van een gelijkvloers appartement in de Felix Sohiestraat en dit al langer dan 1 jaar. Ik heb een officiële vraag gestuurd eind juli naar de gewestelijke woonmaatschappij met de vraag om een overzicht te bezorgen van de leegstand. Ook in de Emile Vandenbroeckstraat staan er al 2-3 jaar leeg (Vlabinvest). Tot op heden heb ik hierop geen antwoord ontvangen. Via mail heb ik een uitnodiging gestuurd voor een werkvergadering hier ter plaatse.(voorzien in de maand september) Schepen Marc Vanderlinden is daar benoemd in de raad van beheer maar zal vervangen worden door Joris Pijpen. Wat de toekomst betreft is er een nieuwe woonmaatschappij. Volgens de regels van Bart Somers en Matthias Diependaele zal de woonmaatschappij op het einde ontmanteld worden. De mensen zullen dan ontslag moeten nemen en dus zal de situatie nog schrijnender worden."

Joris Pijpen vult aan: "Er is een nieuwe woonmaatschappij "Woontrots" opgericht. We hebben de eerste raad van bestuur achter de rug. Deze was zeer administratief om alle leden te installeren en alle documenten in orde te brengen. Wel is er daar informeel over gesproken wat er met het patrimonium in de toekomst moet gebeuren. Hierover zal op de volgende raad van bestuur gesproken worden. Ik zal daar de toestand opvragen voor onze gemeente om een overzicht te krijgen van het patrimonium. Zo proberen we zo snel mogelijk te reageren, om oplossingen te bekomen."

Tim Vandenput vult aan: "Er staat al meer dan een jaar een gelijkvloers appartement leeg in de Felix Sohiestraat. Mevrouw die daar woonde is overleden vorig jaar en haar kinderen

hebben afstand gedaan van de erfenis. Normaal gezien moeten de kinderen het appartement leeg halen, maar omdat zij afstand doen, gebeurt dit niet. Er moet dus naar de rechtbank gegaan worden om zo een uitspraak te verkrijgen. Tot op heden is er nog altijd geen uitspraak. Ik had voorgesteld dat ze het appartement zelf leeghalen en in orde zetten. Blijkbaar kunnen ze dit niet. Is dat slechte wil of onkunde, ik weet het niet. Terwijl er wel 160 mensen op de wachtlijst staan. Er staan zeker 15 tot 20 woningen in Hoeilaart leeg, we gaan de druk opvoeren. Als dit geen resultaat heeft zullen we ons tot de minister moeten wenden. Het kan niet dat er woningen leeg staan terwijl onze mensen die woningen nodig hebben."

3. Vraag 3

Julie Bollue doet volgende suggestie: "Zou het mogelijk zijn om een onderhoud op het fietspad Hoeilaart - Overijse (Overijsesteenweg) te doen. Nu de werken daar bezig zijn is dat het goede moment aangezien er daar op dit moment amper tot geen fietsers komen. Kan dat traject aangepakt worden de komende periode, zodat het na oplevering vrij is van onkruid en wildgroei?"

Joris Pijpen geeft de suggestie door aan de patrimoniumbeheerder.

Pieter Muyldermans vult aan: "Ik heb nog goed nieuws mee te delen. We hebben de toelating om de haag aan Desbeck weg te doen. De haag is zeer vergroeid met de afsluiting en deze zal vervangen moeten worden."

4. Vraag 4:

Julie Bollue stelt volgende vraag: "Vanmorgen ontving ik spam mail verstuurd vanuit het email adres van onze burgemeester. Waar moet ik dat melden? Kan er iets aan gedaan worden?"

Joris Pijpen antwoordt: "Ik denk dat onze burgemeester extra gevisieerd wordt. Het lijkt alsof het vanuit zijn email adres wordt verstuurd maar als je het goed bestudeert is dit niet het geval. Vanuit Vera hebben ze mij gemeld dat het onbegonnen werk is om er alles uit te filteren. Gewoon goed opletten als je een mail ontvangt dat het komt van een correct email adres."

5. Vraag 5:

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Aan de werken van de bruggen over de Yse is er een groot niveauverschil tussen de straat en de parking. Hoe wordt dit opgelost?"

Tim Vandenput antwoordt: "Er worden langs beide zijden kokers gezet en daarop is beton gegoten. Dat is nu aan het uitdrogen. Daarboven komt er een bovenbouw om het niveau van de straat te verbinden met het niveau van de parking."

6. Vraag 6:

Kenny Verbeeck stelt volgende vraag: "De werken rond de sporthal tonen aan dat we niet zo geweldig goed zijn in het omleiden van onze trage weggebruikers. Komende van Overijse is er één bordje voor de fietsers dat ze moeten afslaan richting de voetbal. Eigenlijk is de voorkeursweg over de voetbal, over de sportterreinen. De weg is niet aangegeven en vele mensen kennen die niet. De mensen weten niet dat ze vanaf 1 september via die weg op school kunnen geraken. Voor de voetgangers zijn er geen bordjes, ik had dit opgemerkt aan de werken sporthal maar ook aan de werken ter hoogte van de post.

Het voetpad was opengemaakt en plots was er een put van 1 meter diep waar je als voetganger en fietser je weg moest zoeken. Ik heb de indruk dat onze technische dienst iets strenger moet zijn voor de signalisatie bij werken voor de zwakke weggebruiker. Een tweede vraag is: kunnen we communiceren welke wegen er beschikbaar zijn op 1 september? Ik hoorde van een aantal mensen, dat ze gezien de werken, toch maar de auto gaan nemen, maar ik vrees dat dit het allemaal erger gaat maken."

Pieter Muyldermans antwoordt: "Er zullen extra maatregelen komen. We zijn in volle voorbereiding van de communicatie, die moet nog uitgevoerd worden."

Tim Vandenput vult aan: "Vanaf 4 september tot en met 14 september zal de weg tussen de Kapelstraat en de bruggen aan de Sequoia volledig afgesloten zijn. Het hele asfalt gedeelte zal afgefreest worden en heraangelegd worden. In onze visie was er een voorstel om steeds 1 rijrichting open te laten. Maar de aannemer vindt dit niet duurzaam omdat je dan een naad creëert in het asfalt waar er waterinsijpeling kan zijn. Het is beter dat je alles in 1 keer aanlegt zodat er minder snel spoorvorming en scheuren zullen zijn.

Morgen wordt de laatste hand gelegd aan de communicatie en zullen uw opmerkingen over de zwakke weggebruiker meenemen. Boven aan de Tenboslaan zullen we ook een bord zetten "Centrum Hoeilaart niet bereikbaar". Ook de scholen worden op de hoogte gebracht. We hebben ook aan de aannemer gevraagd of er gewerkt wordt in het weekend. Hierop hebben we nog geen antwoord want dan zouden we 1 of 2 dagen winnen."

Véronique Desmet vraagt of de sportverenigingen verwittigd worden?

Tim Vandenput bevestigt dat er morgen een algemene communicatie zal zijn via de gebruikelijke kanalen.

7. Vraag 7:

Timothy Rowies stelt volgende vraag: "Zijn er parkeerplaatsen voorzien voor minder mobiele mensen op de Mariënparking tijdens het Druivenfestival zoals vorig jaar? Of eventueel op andere plaatsen?"

Pieter Muyldermans antwoordt: "De werken zouden moeten gedaan zijn voor het Druivenfestival. Zoals andere jaren voorzien wij parkeerplaatsen voor minder mobiele mensen op de Mariënparking. Ook worden er stewards voorzien om een oogje in het zeil te houden."

8. Vraag 8:

Alain Borreman stelt volgende vraag: "Op 7 september wordt er een uitstap met een autocar georganiseerd met vertrek op de Mariënparking met 60 personen. Gaat dit lukken met de werken?"

Tim Vandenput geeft de suggestie mee dat het gemakkelijker zal zijn om het vertrek te regelen vanop het gemeenteplein. Zal veiliger verlopen rekening houdend met de werken.

Alain Borreman bevestigt dat hij het zal doorgeven.

* * *

De voorzitter sluit de openbare zitting.

* * *

Namens de Raad,

get. Jan Thijs
Algemeen directeur

get. Steven Coppens
Voorzitter

Voor eensluidend afschrift,